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OKRM/145/2023/Z/72

Volební období 9 (2022 – 2026)

Z Á P I S
ze 7. jednání územní komise rady města konaného dne 12. 9. 2023

Přítomni: Ing. Jan Hoidekr, Ph.D., Vladimíra Hrušková, Ing. arch. Martin Malec, 
Mgr. Jan Martínek, Hana Meškanová, Petra Říhová, Josef Šikýř, Bc. Hana 
Štarková, Ing. Tamara Tefferová, Ing. Štěpán Tesárek, Ing. Ludmila Váchová, 
Ing. Petr Vodrážka

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté: Zuzana Kudláčková, Michal Šebek

Schválený program:

1. Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
Přijato usnesení č. 12/2023 (12 - 12,0,0)
Zapisovatelem byl určen předseda Petr Vodrážka, ověřovatelem členka komise Hana 
Meškanová. Nikdo neměl připomínky k programu ani zápisu z minulého jednání. Předseda 
přivítal novou předsedkyni Územní skupiny č. 10 paní Hanu Štarkovou.

2. Participativní rozpočet - propagace podpořených projektů
Na komisi se obrátila paní Gondeková z oddělení participativního rozpočtu ohledně možné 
propagace projektů v letošním roce. Požádala předsedy skupin o vytipování míst, kde by 
bylo vhodné umístit informace o místních projektech, se kterými chtějí žadatelé soutěžit. 
Územní skupina č. 2 navrhuje jednotné místo na náměstíčku na Šumavě v ulici J. Opletala, 
Územní skupina č. 5 vidí vhodné místo propagace na Meteoru. Ostatní předsedové ještě 
místo zváží.
Dále bylo téma participativního rozpočtu diskutováno. Zapojení skupin do procesu 
rozpočtu berou předsedové kladně z hlediska propagace skupin a zapojení nových aktivních 
členů. Výhody spatřují i pro samotný participativní rozpočet.

3. Informace o změnách - Útvar hlavního architekta
Předseda informoval členy komise o změnách na magistrátu města. Útvar hlavního 
architekta byl rozpuštěn a jednotliví zaměstnanci převedeni pod jiné odbory. Např. pan 
Šram je na samosprávné části odboru dopravy. Na podněty skupin, které řešil tento útvar, se 
bude informovat předseda komise.

4. Činnost Územních skupin - schůze, aktivity
Předsedové byli upozorněni na pravidla jednacího řádu, konkrétně na nutnosti uspořádat 
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jednání skupiny minimálně jednou za tři měsíce. Byla také diskutována potřeba zveřejnění 
pozvánek na jednání a zaslání zápisů z jednání skupin.

5. Podněty Územních skupin
Byla diskutována práce s podněty. V současnosti ještě není připravený program, který by 
měl obsahovat jejich správu. Zatím bude komise a skupiny používat souhrnnou tabulku 
s podněty. Předseda všem členům aktuální tabulku rozešle. Spolu s náměstkyní 
Kudláčkovou budou tyto podněty řešit.

6. Volba členů Územních skupin
Přijato usnesení č. 13/2023 (11 - 11,0,0)
Návrh Územní skupiny č. 9:
Josef Bíca – nový člen
Předsedkyně Územní skupiny č. 11 navrhla novou členku paní Ivu Zasadilovou. Nebylo 
ovšem jisté, ke které Územní skupině bydlištěm náleží. Proto byla její volba odložena na 
příští jednání.

7. Různé
Pan náměstek Šebek se dotazoval komise ohledně propagace soutěže Rozkvetlé město. 
V dalším ročníku bylo domluveno, že budou skupiny o této soutěži informováni.
V navazujícím víkendu pořádá město akci Ukliďme město. Předsedové byli požádáni, 
v případě, že se budou chtít připojit, aby informovali pana náměstka.
Proběhla diskuse ohledně návštěv pana Braného z FCC na Územních skupinách. Pan 
náměstek požádal, aby panu řediteli byly zasílány pozvánky na jednání komise.
Další termíny komise byly stanoveny na 17. 10.; 14. 11.; 12. 12. 2023

Vysvětlivka: v závorce je uveden výsledek hlasování (x - a,b,c), a = počet hlasujících pro, b = 
počet hlasujících proti, c = počet těch, kteří se zdrželi x = počet přítomných členů.

7. jednání územní komise rady města bylo ukončeno v 18:30 hod.

Soubor usnesení:

K bodu: Zahájení jednání, schválení programu, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 12/2023:

územní komise rady města

s c h v a l u j e
navržený program jednání

K bodu: Volba členů Územních skupin

územní komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 13/2023:

územní komise rady města

j m e n u j e
nového člena
Územní skupina č. 9: Josef  Bíca
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V Českých Budějovicích dne 21. 9. 2023

Zapsal(a): Ing. Petr Vodrážka, předseda komise

Ověřil(a): Hana Meškanová

Ing. Petr Vodrážka
předseda komise


